



Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: jessie@travelgsh.com / yen@travelgsh.com

CAMBODIA

4DAYS 3NIGHT CAMBODIA TOUR

Tour Code: REPPTM4
PRIVATE TOUR

TOUR HIGHLIGHT

- ♥ FLOATING VILLAGE ♥
- ♥ ANGKOR SILK FARM ♥
- ♥ ANGKOR THOM TEMPLE ♥
- ♥ TA-PROM TEMPLE ♥
- ♥ ANGKOR WAT ♥

Itinerary Subject To Change
特殊情况下行程会有少许更改

4DAYS 3NIGHT CAMBODIA SIEM REAP

Day 1: ARR-REP (-/L/D)

Upon arrival at Siem Reap airport, pick up and transfer to your hotel, visit ancient capital of Angkor Thom (12th c.), See the South Gate with its huge statues depicting the churning of the ocean of milk, the Royal Enclosure, Phimeanakas, the Elephants Terrace, the Terrace of the Leper King and Bayon Temple (unique for its 54 towers decorated with over 200 smiling faces of Avolokitesvara) and the Baphoun Temple. Lunch at restaurant; visit the most famous of all the temples on the plain of Angkor: Angkor Wat. The temple complex covers 81 hectares and is comparable in size to the Imperial Palace in Beijing. Its distinctive five towers are emblazoned on the Cambodian flag and the 12th century masterpiece is considered by art historians to be the prime example of classical Khmer art and architecture. Angkor Wat's five towers symbolize Meru's five peaks - the enclosed wall represents the mountains at the edge of the world and the surrounding moat, the ocean beyond until sunset at Bakheng Mountain. Dinner local restaurant and accommodation at hotel

Day 2: REP (B/L/D)

Breakfast at hotel, visit to the Kravan temple, East-facing brick towers containing unique bas-reliefs of Vishnu and Lakshmi rendered in brick, Srah Srang, Originally constructed by the same architect that built Pre Rum temple, Banteay Kdei, sprawling, largely unrestored, monastic complex in much the same style as Ta Prohm, Visit to the Banteay Srey, one of the smallest temples in the region, Banteay Srey is also one of the most beautiful, showcasing the most exquisite, deep and complex carvings in all Khmer architecture. Lunch at restaurant; visit the floating village of Chong Khneas, located 10 kilometers south of Siem Reap. Take a traditional wooden boat for a ride on the Tonle Sap Lake, the "Great Lake" of Cambodia, one of the largest in Asia. Dinner at restaurant and accommodation at hotel

Day 3: REP (B/L/D)

Breakfast at hotel, visit to Ta Prohm Temple, and this quiet sprawling monastic complex is only partially cleared of jungle overgrowth. Thommanon, small and attractive temple in very good condition, built at the same time as Angkor Wat, Chau Say Tevoda temple, displays some well-executed carvings that are in still fair condition, especially those on the eastern gopura, Neak Pean, a small island temple located in the middle of the last baray, Preah Khan, is a hung, highly explororable monastic complex, Ta Som, small, classic Bayon-style, Pre Rup, the beautiful carved false doors on upper level, as well as an excellent view of the surrounding countryside and Mebon temple, is a large temple-mountain-like ruin, rising three levels and crowned by five towers. Lunch at restaurant; afternoon visit to the countryside around the Western Baray area, where you will observe local life there and will be a chance to visit the Artisans D'Angkor workshop to see wood and stone carvings or visit the local markets. Dinner with dance show at restaurant and accommodation at the hotel

Day 4: REP-DEP (B/-/-)

Breakfast at the hotel, transfer to Siem Reap airport for departure. End of services!



Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: Jessie@travelgsh.com / yen@travelgsh.com

柬埔寨

4天3晚 柬埔寨之旅

Tour Code: REPPTM4
PRIVATE TOUR

TOUR HIGHLIGHT

- ♥ 水上浮村♥
- ♥ 吴哥蚕丝工厂♥
- ♥ 吴哥城寺♥
- ♥ TA-PROM 寺庙♥
- ♥ 吴哥窟♥

Itinerary Subject To Change
特殊情况下行程会有少许更改

4天3晚 柬埔寨暹粒之旅

第一天：到达暹粒（午餐/晚餐）

在抵达暹粒机场，巴士接送到您的酒店，接着参观古都吴哥城(12 c)，观看南门以巨大景象描绘的牛奶生产海洋，皇家围场, Phimeanakas, 大象露台, 癞王台和巴戎寺寺庙(独特的 54 塔装饰着超过 200 个笑脸 Avolokitesvara)和 Baphoun 庙。在餐厅享用午餐；然后访问最著名的吴哥窟寺庙平原：吴哥窟。庙宇占地约 81 公顷，相当于在北京的故宫。独特的五塔印有柬埔寨国旗和 12 世纪艺术杰作，历史学家认为是高棉古典艺术和建筑的典范。吴哥窟的五塔象征着一支的五个山峰——封闭的墙代表山脉在世界的边缘和周围的护城河，在 Bakheng 山上欣赏海上日落。然后再在当地餐厅享用晚餐，随后回到酒店。

第二天：暹粒（早餐/午餐/晚餐）

在酒店吃完早餐，去参观 Kravan 庙，朝东的砖塔内含有独特的浅浮雕，毗瑟奴和 Lakshmi 呈现在浮雕上。庞大的皇家浴池，由最初建筑前朗姆酒殿的建筑师建造，基本上未被修改，修道寺和达布笼寺一样的风格，随后访问 Banteay Srey，这是最小的寺庙之一，Banteay Srey 也是最漂亮的，在所有的建筑中它展示出最精致，深奥，复杂的雕刻。随后在餐厅享用午餐，参观浮动的 Chong Khneas 村，这是位于暹粒市以南 10 公里的小村。搭乘传统的木船游荡在洞里萨湖的湖上，这柬埔寨“伟大的湖”是亚洲最大的湖泊。随后返回酒店吃晚餐。

第三天：暹粒（早餐/午餐/晚餐）

在酒店吃完早餐，参观塔普伦寺，这安静的寺院丛林繁茂，只经过部分的杂草清除。托马依神庙、小和富有吸引力的寺庙在非常好的条件建立的同时，吴哥窟，周萨神庙也同时在仍然公平的条件显示一些全副武装的雕刻，特别是在东部华饰庙门，涅槃宫，位于中间的一个小岛的宝剑塔是悬挂着的，衬托了修道院的繁茂，Ta Som, 小，经典的格局，美丽的雕刻假门上层，以及周边农村地区的一个很好的可供观看的 Mebon 寺，是一个大型寺庙-山脉 - 好像一座废墟，上升的三个层次和五塔啼叫。随后在餐厅享用午餐，下午参观西方 Baray 周围的农村地区，在那里你将观赏当地人的生活还有机会去吴哥窟工匠工厂观看木头和石头的雕刻或者参观当地市场。然后回到酒店边观看舞蹈表演边享用晚餐。

第四天：离开暹粒（早餐）

在酒店吃完早餐后，巴士接送到暹粒机场，结束服务！